
Za jediný večer se více než 100 lidí nechalo vyfotit na Fotopetici za 
zachování společenského sálu v Prostějově. 

V sobotu na koncertě rockových legend v Kascentru vládla báječná atmosféra. Kromě zábavy, 
hudby, zpěvu a tance se ale lidé také aktivně připojovali k prohlášení „Chci zachování  
společenského sálu v centru Prostějova“, nechávali se fotit na fotopetici a podepisovali zmocnění tzv. 
zástupce veřejnosti. 

Sdružení ProProstějov o víkendu diskutovalo s občany a občankami z řad veřejnosti. Ti měli spoustu 
dotazů k tomu, jak to vypadá s budoucností Kascentra, kdo aktuálně deklaruje jaké plány a jak se může 
zapojit veřejnost do toho, aby společenský sál dále sloužil lidem. Řeč byla o územním plánu, o 
regulačním plánu i o komunálních volbách v příštím roce. Toto vše jsou důležitá témata, na nichž stojí 
budoucnost společenského sálu v centru a nepřímo tak i budoucnost kultury v Prostějově. 

„Bourání Kascentra je úplný nesmysl. Nerozumím tomu, proč by se to mělo stát, a proto pomáhám. Záleží 
mi na tom, jak bude vypadat centrum Prostějova,“ říká Eva Šknouřilová, která se rozhodla jako 
dobrovolnice strávit několik hodin na infostánku. 

O tom, že je téma pro veřejnost palčivou záležitostí se přesvědčila také další dobrovolnice Mariana 
Ambrožová: „Mluvili jsme tady celý večer s lidmi, kteří přišli na koncert. Nemusíme je příliš  
přesvědčovat. Mnoho lidí intenzivně vnímá, že další obchodní centrum už nepotřebujeme a že vůbec není 
jisté, kdo by tam chodil nakupovat. Nepotřebují od nás ani slyšet argumenty ekonomické analýzy 
společnosti Incoma. Už teď sami vidí, spousta obchodních domů v Prostějově zeje prázdnotou.“

O tom, že Kascentrum slouží, ví své také jeden z účastníků, který je rodákem ze Zlína a do Prostějova 
dorazil speciálně kvůli tomuto koncertu: „Je to úžasná akce. Moc se mi tady líbí. Stojí mi za to přijet kvůli  
tomu až ze Zlína.“

Veřejnost tak prokázala, že jí stále záleží na tom, co již před dvěma lety vyjádřilo v petici 2400 lidí. Tedy 
na tom, aby v centru města zůstal dostupný kulturní sál s kapacitou odpovídající současnému Kascentru, 
aby firmy soutěžily na základně transparentních pravidel, a pokud nebude nalezeno nové moderní řešení 
kulturního sálu v centu, staví se veřejnost se za zachování stávajícího Společenského  domu a jeho 
efektivnějšího využívaní.

 Více informací:

www.proprostejov.eu
Petice, již podepsalo 2400 osob v roce 2011: http://www.proprostejov.eu/soubory/ples_petice.pdf)
Fotopetice z tohoto víkendu: https://www.facebook.com/media/set/?
set=a.594712230577812.1073741828.252538498128522&type=1
 

Kontakt:
Jan Navrátil, Pro Prostějov, navratil@habro.cz, 608 403 010
Irena Košíčková, irena.kosickova@gmail.cz, 732 407 890
Mariana Ambrožová, 774 507 892
Eva Šknouřilová, 732 834 047
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